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(98/C 82/81) KIRJALLINEN KYSYMYS E-2200/97 neuvostolle

esittäjä(t): Hiltrud Breyer (V)

(25. kesäkuuta 1997)

Aihe: Uuselintarvikkeita koskeva asetus (EY) 258/97 − uuselintarvikkeita koskevien tietojen saatavuus

Aiotaanko tietopankeissa oleva tieto saattaa kansalaisten saataville vai onko jotkut tiedoista julistettava
salaisiksi?

(98/C 82/82) KIRJALLINEN KYSYMYS E-2202/97 neuvostolle

esittäjä(t): Hiltrud Breyer (V)

(25. kesäkuuta 1997)

Aihe: Uuselintarvikkeita koskeva asetus (EY) 258/97 − uuselintarvikkeita koskevien tietojen julkaiseminen

Aiotaanko julkaista sekä jätetyt tieteelliset tiedot että niiden arvioinnit?

Yhteinen vastaus
kirjallisiin kysymyksiin E-2198/97, E-2200/97 ja E-2202/97

(28. lokakuuta 1997)

Yksityiskohtaisista säännöistä, jotka liittyvät markkinoille saattamista koskevan luvan hakijan antamien tietojen
suojaamiseen, päätetään arvoisan parlamentin jäsenen mainitseman asetuksen 13 artiklassa säädetyn menettelyn
mukaisesti.

Asetuksessa N:o 258/97 (1) ei säädetä annettujen tieteellisten tietojen tai niiden arviointien järjestelmällisestä
julkaisemisesta eikä toimivaltaisten viranomaisten nimeämisestä tämän asetuksen mukaisesti hyväksyttyjä tai
ilmoitettuja tuotteita koskevien tietojen kokoamista varten.

(1) EYVL L 43, 14.2.1997.

(98/C 82/83) KIRJALLINEN KYSYMYS E-2213/97 komissiolle

esittäjä(t): Jean-Pierre Bazin (UPE)

(30. kesäkuuta 1997)

Aihe: Satamamaksut Euroopassa − epärehellinen kilpailu

Satamamaksuista tehty vertaileva tutkimus osoittaa, että Zeebryggen satama Belgiassa perii huomattavasti eli
noin 50 % pienempiä maksuja kuin muut satamat.

Näin suuren eron selittävät vain huomattavat julkiset tukitoimet tai paikallinen Euroopan unionin sääntöjä
rikkova käytäntö.

Voiko komissio tutkia tätä Euroopan satama-alalla ilmenevää vahingollista käytäntöä ja tarvittaessa toteuttaa
kaikki ne toimenpiteet, joilla olosuhteet tällä alalla saadaan rehellisemmän kilpailun mahdollistaviksi?

Komission jäsenen Neil Kinnockin komission puolesta antama vastaus

(12. syyskuuta 1997)

Komissio ei tavallisesti seuraa satama-alan hinnoittelukäytäntöjä eikä se pyri yhdenmukaistamaan satamamak-
suja. Tietyissä tapauksissa tällaisia asioita voidaan kuitenkin tarkastella yksittäisten valitusten yhteydessä.

Alhaiset satamamaksut eivät välttämättä merkitse, että kyseiset satamat saisivat valtiontukea. Ne voivat johtua
esimerkiksi sataman liiketaloudellisesta toimintalinjasta tai tehokkaasta hallinnosta. Jokaista tilannetta on
tarkasteltava erikseen sen määrittämiseksi, liittyykö asiaan julkista tukea.


